

《单词百科:justifications是什么意思?justifications怎么发音?justifications的解释和用法》

英语单词justifications是什么意思?justifications怎么读?justifications怎么发音?简答网为您整理了justifications的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



justifications怎么读

justifications的读音:[dʒ ʌ stɪ fɪ 'keɪ ʃ nɪz]

justifications的意思

1、n.正当的理由, 辩解的理由(justification的名词复数);

justifications的双语例句

1、 So I wonder why people still look for reasons and justifications, why they even deprecate it.

因此,我疑惑是为什么人们依旧寻找理由与辩解,为什么从未反对过这种观点.

2、In fact, such a technological possibility needs educational psychology for rationales and persuasive justifications.

事实上,这种技术上的新发展需要教育心理学来提供理论基础和有说服力的论证.

3、Leigong lost justifications before revising the conditions for a slash at smb people.

雷公输了理,才修订了劈杀生灵的条件.

4、It is hard to follow so emotional an approach with less passionate justifications.

如此情绪化的做法而有着更少激昂的辩护,真令人难以置信.

5、Equipment and Services: quotations for equipment and commodities and services to be acquired and their justifications.

设备及服务:所需设备、物品、用具和服务的报价及其理据.

6、In other words, most people do not realise that these justifications and thought processes are happening.

换句话说,大部分人并不会意识到这些理由和思想过程的发生.

7、This paper deals with justifications for innovating English class teaching paradigms teaching field of China.

本文阐述了目前我国英语课堂教学范式革新的理据.

8、Not all defence doctrines recognize the existence of justifications of disobedience.

并非所有防御学说都认可有合理的抗命解释存在.

9、In addition to differences over justifications, are differences in regard to the systems proposed.

除了评判上的差异,关于提出的系统也存在差异.

10、If he a vulgar person, she does not have justifications for him.

如果他是低级趣味的人,她早就不会理他了.

11、What are the justifications of those reactions?

什么是这些反应的原因?

12、To begin with, in principle, there are three inner justifications, hence basic legitimations of domination.

开始, 在原则上有三个内部的理由决定了支配的基本合法性.

13、Both proponents and opponents of animal experiments have their respective reasons and justifications.

反对和拥护在动物身上做实验的人都各自有其理由.

14、Goldman may have the right kinds of justifications in this environment for big bonuses.

高盛或许有正当的理由在当前这种环境下发放大笔奖金.

15、It depends on their effect on competition and possible justifications.

这则取决于它们对于竞争的影响和可能存在的正当抗辩理由.

以上是简答网为您整理的justifications怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于justifications的用法、justifications的释义、justifications的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/justifications>